
KOCKA JE PADLA
Po prizitivnem izidu referenduma za samoprispevek v ljubljan-

skih občinah za gradnjo otroških vrtcev in šol je v načrtu tudi
gradnja otroškega vrtca v Zadvoru. Na območju krajevne skupnosti
Zadvor je ugotovljena potreba po otroškem vrtcu s kapaciteto do
75 otrok. Prvotno so računali, da bi 130 milijoni starih dinaijev
lahko; adaptirali izpraznjene gostilniške prostore v zadružnem
domu, toda vmes so se vrinile nepremostljive težave, kajti če bi
adaptirali, bi moralj izprazniti še skladišče Agrokombinata Barje,
zaradi nesolidne gradnje sedanje stavbe pa bi renoviranje stalo več,
kot so predvidevali. Zato so morali to zamisel opustiti. Seveda bi
vsi radi zidani vrtec, toda kje vzeti toliko denarja! Pri podjetju
Jelovica so iskali možnost montažne gradnje, vendar to podjetje
otroških vrtcev ne dela več. Tako je preostal samo še mariborski
Marles. Obiskali so podjetje, si ogledali nekaj njihovih vrtcev in se
dokončno sporazumeli za ponudbo.

Mailesova ponudba pravi, da bi za
70 milijonov starih dinarjev lahko
postavili otroški vrtec tipa PV-3 s
kapaciteto 60 otrok - obstaja pa
možnost, da bi šlo vanj tudi do 75
otrok. Seveda pri tem nista všteti
gradnja temeljev in potrebnih pri-
ključkov ter nabava notranje opre-
me. Vse to pa ne bi preseglo okvirne
vsote 130 milijonov starih dinarjev.
Zato so se odločili za giadnjo takega
vrtca. Seveda pa so nekateri menili,
da bi za piedvideno vsoto 130 mili-
jonov starih dinarjev lahko naredili

tudi boljši, morda zidani vrtec. Te
možnosti pa ni, saj so poskusili vse,
vendar ni šlo, ker je premalo de-
narja. Ker je zdaj odločeno zgraditi
montažni vrtec, je od sveta kiajevne
skupnosti imenovan gradbeni odbor,
ki ima nalogo pohiteti s pripravami,
da bi v letu 1972 dosegli tisto, kar je
predvideno v načrtu. Zdaj sta na
vrsti občtnska skupščina in upravni
odbor sklada za samoprispevek pri
ljubljanskih občinah, da čimprej pri-
pravita vse potiebno za gradnjo in
skleneta pogodbo z Marlesom.

Na zadnji seji sveta krajevne skup-
nosti so govorili tudi o preostalih
prostorih v zadružnem domu. Go-
stilniške prostore je treba oddati v
najem gostilničarjem, piostore iz-
praznjene trgovine pa tudi nekomu.
Nekaj možnosti je, da bi v njih orga-
niziiali prodajo mesa. Za to se zani-
ma škofjeloško kmetijsko posestvo,
ruma pa sredstev za renoviranje lo
kala. Ta siedstva bi kazalo poiskati,
da bi čimprej dobili mesnico, saj na
vsem območju krajevne skupnosti ni
nobene.

Pri gostilniških prostorih. pa se je
na zadnji seji zapletlo. Nekateri so
menili, da bi moiali te prostore od-
stopiti šoli za podaljšano bivanje
ogroženih otrok. Že prav, da bi šola
to dobila, toda taki prostori so v na-
črtu pri lazširitvi šole Sostro v letu
1975. Mar bi kazalo zdaj zapravljati
denar za te piostore, potem pa spet
za dxuge? ALOJZ KASTELIC


